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Elrepült fél évszázad, talán beszélgetőpartnerem, Krupincza János maga sem hiszi el, de igaz. 
25 éves a POWER. 1983. október 16-án alakult meg a POWER Karate SE 18 fővel, Cegléd 
Városi Sportcsarnokában. Közel évtizedes sportbarátság fűz a szakosztályvezetőként 
megszállottként dolgozó Krupincza Jánoshoz. Így ismerem az egyesület sikereit, gondjait- 
bajait és tudom, hogy mekkora utat tettek meg míg Ceglédről az abonyi saját edzőterembe 
költöztek.  

A kezdetekkor, a hőskorban még a sportcsarnok égisze alatt edzettek, egészen 1991-ig, 
amikor már szükség lett volna versenyzési lehetőség biztosítására is. Ezt ezen keretek között 
nem tudták megtenni, így önálló sportegyesületet alapítottak. Már akkor is János volt a 
szakosztályvezető, a kezdetektől végzi a szakmai irányítást. 8 kyu övfokozattal kezdte, most 2 
danos mester. A Testnevelési Egyetemen a közelmúltban végezte el a középfokú szakedzői 
szakot, kapta meg diplomáját.  

„ Az elmúlt 25 év alatt mintegy 5000 sportoló fordult meg nálunk! Jelenleg több, mint száz 
tagunk van. A POWER soraiból kiváló sportemberek kerültek ki. Így Jarábik László két danos 
mester, aki többszörös magyar bajnok. Öccse, Jarábik Zsolt 1 kyu-s sportoló szintén magyar 
bajnokságot nyert. 1999-ben két hetes továbbképzésre utazhattak Japánba a testvérek. 2003-
ban a Tokioi Világ Bajnokságon hazánk négyfős kyo- kushin karate válogatottjából ketten a 
POWER sportolói voltak: Jarábik László és Zsolt. Utóbbi a világ 16 legjobbja között végzett. 
2006-ban Gál Csaba 2 kyu-s övfokozatú sportolónk a Junior Európa Bajnokságon aranyérmet 
szerzett.  

Már harmadik éve, hogy Abonyban van a központi edzőtermünk. Jelenleg az utánpótlás 
nevelése programunkban nagyon fontos szerepet tölt be. Országos bajnokok vannak ifjú 
sportolóink soraiban, Kovács Vivien pedig diákolimpiai bajnok. Nagyon büszke vagyok… 
rájuk is! „ 
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Mi bosszant a legjobban? – kérdeztem. „ Az összefonódás és a korrupció, amely sajnos városi 
szinten is tapasztalható. Nem értem azt sem, hogyan lehet egy egyéni sportágat egy kalap alá 
venni a csapatjátékokkal. „ 

A továbbfejlődési lehetőség pénzfüggő, tudtam meg. Ugyanakkor János elmondta, hogy az 
iskolákkal jó kapcsolatot ápolnak, folyamatosan bővül taglétszámuk, mely rendkívül bíztató a 
jövőre nézve.  

Amikor megkérdeztem, hogy mégis mire a legbüszkébb, ha egy dolgot kellene mondania, ezt 
a választ kaptam: „ Legbüszkébb? A családomra, a feleségemre, Krupincza Andreára, a 
POWER SE elnökére vagyok és persze az öt gyermekemre. „ 

Lőrinczy Veronika 
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